

Supplementary Sheet for Course Registration (Taught Postgraduate programmes)

- 2025 Spring term

科目註冊補充資料 (授課式研究生課程) - 2025 年春季學期

Please refer to the Programme Regulations ([3-credit-unit System](#) or [5-credit System](#)) for the information on the graduation requirements. For enquiries regarding the planning of your study and choice of electives, please contact the School of Science and Technology by email: sct@hkmu.edu.hk.

請留意課程規例 ([三學分學制](#) 或 [五學分學制](#)) 中有關課程的畢業要求。有關學習規劃及選修科目的查詢，請聯絡科技學院 (電郵：sct@hkmu.edu.hk)。

The following courses will be offered by School of Science and Technology in 2025 Spring term (3-credit-unit System):

科技學院將於 2025 年春季學期開辦以下科目 (三學分學制)：

Master of Computing (MCOMPF)

電腦學碩士

| Course Code 科目編號 | Course Title 科目名稱 | Duration (terms) 為期(學期) | No. of Credits 學分 |
|---------------------|--|-------------------------------|-------------------------|
| *COMP 8090SEF | Data Structures and Algorithms | 1 | 3 |
| *COMP 8650SEF | Design and Analysis of Algorithms | 1 | 3 |
| *COMP 8670SEF | Operating Systems | 1 | 3 |
| *COMP 8920SEF | Introduction to Artificial Intelligence and Machine Learning | 1 | 3 |
| *COMP 8960SEF | Capstone Project | 2 | 6 |

(*) Compulsory courses

- * You will see the pre-registered course [for full-time students] (if any) once login to the system. Students are required to take the course that has been pre-registered for you by the Registry. Students should not drop the course or change it to another course/class section unless the express permission of the Registry is obtained.
- * 於登入系統後，會自動顯示預先註冊科目 [適用於全日制學生]。學生必須修讀教務處已為你預先註冊的科目，除非獲得教務處的許可，否則學生不能退選此科目或調換至其他科目/科目組別。

Master of Science in Chinese Environmental Studies (MSCCESF)

中國環保研究理學碩士

| Course Code 科目編號 | Course Title 科目名稱 | Duration (terms) 為期(學期) | No. of Credits 學分 |
|---------------------|----------------------|-------------------------------|-------------------------|
| *ENVR 8094SCF | 中國環境保護和管理-理論與實踐 | 1 | 6 |
| *ENVR 8095SCF | 中國特色的可持續發展 | 1 | 6 |
| *ENVR 8099SCF | 中國環境研究專題 | 2 | 12 |

(* Compulsory courses

- * You will see the pre-registered course [for full-time students] (if any) once login to the system. Students are required to take the course that has been pre-registered for you by the Registry. Students should not drop the course or change it to another course/class section unless the express permission of the Registry is obtained.
- * 於登入系統後，會自動顯示預先註冊科目 [適用於全日制學生]。學生必須修讀教務處已為你預先註冊的科目，除非獲得教務處的許可，否則學生不能退選此科目或調換至其他科目/科目組別。

Master of Science in Global Environmental Management for Sustainable Development (MSCGEMSDF)

可持續發展的全球環境管理理學碩士

| Course Code 科目編號 | Course Title 科目名稱 | Duration (terms) 為期(學期) | No. of Credits 學分 |
|---------------------|--------------------------------|-------------------------------|-------------------------|
| *ENVR 8086SEF | Global Sustainable Development | 1 | 6 |
| *ENVR 8087SEF | Environmental Leadership | 1 | 6 |
| *ENVR 8088SEF | Environmental Research Project | 2 | 12 |

(* Compulsory courses

- * You will see the pre-registered course [for full-time students] (if any) once login to the system. Students are required to take the course that has been pre-registered for you by the Registry. Students should not drop the course or change it to another course/class section unless the express permission of the Registry is obtained.
- * 於登入系統後，會自動顯示預先註冊科目 [適用於全日制學生]。學生必須修讀教務處已為你預先註冊的科目，除非獲得教務處的許可，否則學生不能退選此科目或調換至其他科目/科目組別。

Master of Science in Scientific Research (MSCSRF)

科學研究理學碩士

| Course Code 科目編號 | Course Title 科目名稱 | Duration (terms) 為期(學期) | No. of Credit Units 學分 |
|---------------------|--|-------------------------------|------------------------------|
| SCI 8013SEF | Professional and Research Skills in Science | 1 | 3 |
| SCI 8014SEF | Professional and Research Skills in Technology | 1 | 3 |

Students need to choose either courses combination SCI 8013SEF or SCI 8014SEF based on their major stream.

- SCI 8013SEF is for Science Stream
- SCI 8014SEF is for Technology Stream

Master of Science in Medical Laboratory Science (MSCMLSF)

醫療化驗科學理學碩士

| Course Code 科目編號 | Course Title 科目名稱 | Duration (terms) 為期(學期) | No. of Credit Units 學分 |
|---------------------|--|-------------------------------|------------------------------|
| *SCI 8022SEF | Frontiers in Medical Laboratory Sciences | 1 | 3 |
| ^SCI 8002SEF | Clinical Chemistry & Immunology II | 1 | 3 |
| ^SCI 8004SEF | Haematology & Transfusion Science II | 1 | 3 |
| ^SCI 8006SEF | Histopathology & Cytology II | 1 | 3 |
| ^SCI 8008SEF | Medical Microbiology & Virology II | 1 | 3 |
| *SCI 8029SEF | Dissertation in Medical Laboratory Science | 2 | 9 |

(*) Compulsory courses

(^) Elective courses

- * You will see the pre-registered course [for full-time students] (if any) once login to the system. Students are required to take the course that has been pre-registered for you by the Registry. Students should not drop the course or change it to another course/class section unless the express permission of the Registry is obtained.
- * 於登入系統後，會自動顯示預先註冊科目 [適用於全日制學生]。學生必須修讀教務處已為你預先註冊的科目，除非獲得教務處的許可，否則學生不能退選此科目或調換至其他科目/科目組別。

5-credit System (Admitted in or before 2022/23)

五學分學制 (於 2022 / 23 學年或之前入學)

Master of Science in Chinese Environmental Studies (MSCCESF)

中國環保研究理學碩士

| Course Code 科目編號 | Course Title 科目名稱 | Duration (terms) 為期(學期) | No. of Credit Units 學分 |
|---------------------|----------------------|-------------------------------|------------------------------|
| *ENVR S894CF | 中國環境保護和管理-理論與實踐 | 1 | 10 |
| *ENVR S895CF | 中國特色的可持續發展 | 1 | 10 |
| *ENVR S899CF | 中國環境研究專題 | 2 | 20 |

(*) Compulsory courses

Master of Science in Global Environmental Management for Sustainable Development (MSCGEMSDF)

可持續發展的全球環境管理理學碩士

| Course Code 科目編號 | Course Title 科目名稱 | Duration (terms) 為期(學期) | No. of Credit Units 學分 |
|---------------------|--------------------------------|-------------------------------|------------------------------|
| *ENVR S886F | Global Sustainable Development | 1 | 10 |
| *ENVR S887F | Environmental Leadership | 1 | 10 |
| *ENVR S888F | Environmental Research Project | 2 | 20 |

(*) Compulsory courses

Students may also refer to the University's [website](#) for details on courses (3-credit-unit System and 5-credit System) offered by School of Science and Technology in 2025 Spring term.

同學可前往大學[網頁](#)參閱科技學院於 2025 年春季學期開辦之三學分制及五學分學制科目詳情。